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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért van szüksége erdélyi kastélyra egy oktatási 
intézménynek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Magyar Turisztikai Szövetség felnőttképzés céljából hozta létre a Magyar Turisztikai Akadémiát,
mely 2020. évi megalapítása óta komoly befektetésekbe kezdett. Sajtóhírek szerint megvásárolta a
székelyföldi  Daniel-kastélyt,  egy  barnagi  panziót  üzemeltető  Stadium  Home  Kft.-t  és  azt  az
Értékeink Öröksége Kft-t is, amely a Magyar Turisztikai Ügynökség révén korábban 490 millió
forintos támogatásban részesült.

Történt mindez annak ellenére, hogy az Akadémiát üzemeltető kft az utóbbi években nyereséget
nem produkált:  -83,7 millió forintos adózott  eredménnyel zárta a 2021-es évet, tavaly pedig 25
milliós veszteséget hozott össze.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Mekkora összeget fizetett ki Magyar Turizmus Akadémia a barnagi panzió megszerzéséért?

2. Milyen forrásból vásárolta az említett ingatlanokat, ha egyébként veszteségekkel zárta az utóbbi 
éveket?

3. Miért van szüksége erdélyi kastélyra egy felnőttképzéssel foglalkozó oktatási intézménynek?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan


